
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Digitalt på Teams 
Dato: 03.05.2021 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Victoria Berget Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Kasper Farbu Ramdal Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo LEDER  
Vida Lund MEDL  
Thea Remso MEDL  
Henning Skjelvan Vikan MEDL  
Jette Nyeng NESTL  
Hanne Sørli MEDL  
Lone Sandvik Lyngstad MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 
  

 
Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Ingunn Rokseth Daglig leder, Indre Fosen hos næringsforeningen i 

Trondheimsregionen (NiT) 
 
 
 
Gjennomgang fra elevrådene: 
 
Åsly- Har gått igjennom innspill fra klassens time. Har gått igjennom nytt skolereglement for 
elever fra 8-10 klasse. 
 
Stadsbygd- Har gjort forberedelser til volleyballturnering som gjennomføres 04.05. Har planlagt 
temauke. 
 
Mælan- har gått igjennom ordensreglement. 
 



Johan Bojer, avdeling Leksvik- Har kun hatt styremøte siden sist. Har evaluert svar fra Atb. 
 
Testmann- Skal gjennomføre dager med fokus på språkbruk. Har gjennomgått 
ordensreglement. 
 
 
Eventuelt 
 
Sigurd lager Facebook poll om møtedato til avslutningsmøtet i juni. 
 
Vi ble inspirert av elevrådet på Testmann, som planlegger å motarbeide banning, og oppfordrer 
alle våre representanter til å ta med seg dette til sine elevråd. 
  



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 13/21 Evaluering av UKM  
DR 14/21 Behandling av søknad til ungdomsrådet  
DR 15/21 Besøk av Ingunn Rokseth  
DR 16/21 Hemmelig prosjekt - ungdomsrådet  
DR 17/21 Inkluderemere  

 
 

DR 13/21 Evaluering av UKM 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.05.2021  
 
 
Fint oppsett. Bra at de var strenge med antall i salen nå som vi har strenge smitteverntiltak. 
 
God mat. Koselig at det ikke var så mange, da fikk vi god kontakt med alle som var med. 
  
Profesjonelt med lyd og lys. 
 
Bra gjennomføring til at vi hadde en annerledes UKM. 
 
 
 
 

DR 14/21 Behandling av søknad til ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.05.2021  
 
Behandling: 
 
Vi behandler 1 søknad. 
Rådet mener det er en litt rotete søknad, da de søker om en annen sum enn det som vises i 
budsjettet. Plastbeger f.eks er budsjettert med 500,-. Vi har gjort et kort googlesøk, og 
plastbeger for 100 personer kan kjøpes for under 200,-. Det står også at de søker om 2000,- 
men ut ifra budsjettet så ser det ut som at de kun trenger 1600,- Hvorfor stemmer ikke disse 
tallene overens? 
Rådet avslår søknaden og ønsker at elevrådet ved Mælan skole skal søke på nytt etter å ha 
sett over budsjettet og rettet opp i det.  
 
Endelig vedtak: 
Rådet avslår søknaden og ønsker at elevrådet ved Mælan skole skal søke på nytt etter å ha 
sett over budsjettet og rettet opp i det.  
 
 
 

DR 15/21 Besøk av Ingunn Rokseth 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.05.2021  
 
Ingunn Rokseth jobber som daglig leder i Næringsforeningen i Indre Fosen.  
 
Dette er en interesseorganisasjon for bedriftene i kommunen.  



 
Målet er at ungdommer ønsker og har mulighet for å få seg jobb i Indre Fosen etter utdanning. 
 
Innspill fra rådet: 
 

 Veldig viktig med arbeidsuke. Her fikk vi prøve oss, og her fikk vi funnet ut av hva vi likte 
og kanskje ikke likte.  

 Velger helst en jobb der man vet man får jobb etter utdanning. Unge vil ikke slite med å 
få jobb.  

 Lønn er viktig for noen, men ikke for de fleste. Viktigere å trives. 
 Behov for folk innen helse. 
 Lurt med mangfoldig arbeidsliv, ha et tilbud til alle. Mangfold skaper et robust arbeidsliv. 
 Det er viktig å synliggjøre kvinnelige forbilder for å oppnå kjønnsbalanse i arbeidslivet 

generelt, men også blant toppene. 

 
 
 
 

DR 16/21 Hemmelig prosjekt - ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.05.2021  
 
Prosjektgruppa informerte om framdrift. 
 
Det hele skjer i uke 24. 
 
 
 
 

DR 17/21 Inkluderemere 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 03.05.2021  
 
Alt av merch har kommet.  

Inkluderingsboka er snart ferdig. 

Har ikke hatt møte med inkluderingsgruppa, ikke så mye nytt. 

 
 
 
 


